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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2016/17:1463 Fordonsbeskattning

Vi moderater har, liksom regeringen, lagt fram ett förslag om ett nytt bonus–
malus-system som är tänkt att ersätta den så kallade supermiljöbilspremien. 
Regeringens förslag är bra på det viset att det innehåller en morot för att skaffa 
miljövänligare bilar. Problemet är att regeringens förslag fokuserar på att dra in 
skatt, genom piska, mer än något annat.

Det är bra att de som förstör vår natur och miljö betalar för sig, men det får inte 
vara ett svepskäl för ogenomtänkta skattehöjningar.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansministern följande:

 

Vad är bakgrunden till att förslaget har utformats som ett inkomstförslag till 
staten och inte med primärt fokus på en minskning av fossila bränslen? 

………………………………………

Lotta Finstorp (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-05-23
Besvaras senast
2017-05-31 kl. 12.00


